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Protokół Nr 216/2024 

z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 29 luty 2024. 

 

 W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Członek Zarządu: Lech 

Brzozowski, Krzysztof Zdziarski, Zbigniew Wernik, Sekretarz Powiatu - Iwona Urbanowicz, 

Skarbnik Powiatu – Renata Mróz, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie - Anna 

Kalinowska, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – 

Joanna Maksym, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

Posiedzenie odbyło się w trybie stacjonarnym. Obrady otworzył i rozpoczął  

Starosta – Marcin Paliński. 

 

Porządek:  

I Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  

1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie określenia zadań oraz zasad udzielania 

dofinansowania dla osób niepełnosprawnych w ramach rehabilitacji społecznej i zawodowej ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2024 rok. 

2. Projekt Uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie przyjęcia "Programu Powiatu Nidzickiego 

na Rzecz Osób z Niepełnosprawnościami na lata 2024-2028. 

II Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich  

1. Rozpatrzenie wniosku Pana Wojciecha Dobrowolskiego Inspektora Nadzoru Inwestorskiego 

odnośnie zwiększenia wynagrodzenia.  

 2. Uruchomienie Centrum 75+. 

III Wydział Finansowy 

1. Zmiany w budżecie. 

2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przydziału obligacji komunalnych serii A24, serii 

B24, serii C24, serii D24, serii E24, serii F24 oraz serii G24 Powiatu Nidzickiego("obligacje 

komunalne"). 

IV Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami   

1.Zawiadomienie o wszczęciu postępowanie administracyjnego w sprawie wydania pozwolenia na 

budowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego. 

2.Projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy oddania w nieodpłatne użytkowanie na czas 

nieoznaczony nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego. 

V Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego 

1.Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie naboru kandydatów na członków 

komisji konkursowych do oceny ofert na realizację zadań publicznych Powiatu Nidzickiego 

ogłaszanych w roku 2024. 

2.Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących o udzielenie pełnomocnictwo. 

 

Ad.I.1 

P. Dyrektor Anna Kalinowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w 

sprawie określenia zadań oraz zasad udzielania dofinansowania dla osób niepełnosprawnych w 

ramach rehabilitacji społecznej i zawodowej ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych na 2024 rok. P. Anna Kalinowska poinformowała Członków Zarządu, 

że ze środków Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych otrzymaliśmy 466 952 zł 

więcej środków niż w roku ubiegłym. Dodała, że na warsztaty trzeba przeznaczyć 231 000 więcej 
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środków. Na zadania Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy jest 235 952 zł więcej 

środków. Ogólna kwota przyznana na zadnia w ramach Rehabilitacji Społecznej i Zawodowej 

wynosi 2 817 902 zł. Powiatowa Społeczna Rada przyjęła propozycję podziału środków na 

zadania dotyczące: dofinansowania kosztów działalności warsztatów terapii               1 853 280 zł, 

dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych              75 000 zł, dofinansowanie 

sportu, kultury, rekreacji i turystyki wynosi 26 835 zł, dofinansowanie zaopatrzenia sprzętu 

rehabilitacyjnego, przedmioty ortopedyczne i  środki pomocy               427 848 zł, 

dofinansowanie               364 939 zł i dofinansowanie na rehabilitację zawodową wynosi 50 000 

zł. Zainteresowanie wsparciem w ramach tych środków jest duże,              na rehabilitację mamy 

36 wniosków, na likwidację              mamy 10 wniosków i na standardowe przedmioty 

ortopedyczne i środki pomocnicze mamy 120 wniosków. 

P. Lech Brzozowski zapytał, czy nie były wykorzystane środki z Powiatowego Urzędu Pracy? 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w 

sprawie określenia zadań oraz zasad udzielania dofinansowania dla osób 

niepełnosprawnych w ramach rehabilitacji społecznej i zawodowej ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2024 rok : 4 - „za”, 0- 

„przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

 

Ad.I.2  

 

P. Dyrektor Anna Kalinowska przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w 

sprawie przyjęcia "Programu Powiatu Nidzickiego na Rzecz Osób z Niepełnosprawnościami na 

lata 2024-2028. P. Anna Kalinowska poinformowała, że w ramach programu o                 

wysyłamy informacje do instytucji pozarządowych. Program powstał na zasadzie zgłoszonych 

potrzeb od instytucji. Program zawiera opis problemu, czyli społeczny problem 

niepełnosprawności w naszym powiecie instytucje i organizacje działające na rzecz osób z 

niepełnosprawnością. 

 

Uwag nie było. 
Zarząd Powiatu w Nidzicy jednogłośnie podjął projekt Uchwały Rady Powiatu w 

Nidzicy w sprawie przyjęcia "Programu Powiatu Nidzickiego na Rzecz Osób z 
Niepełnosprawnościami na lata 2024-2024, liczbą głosów: 4 - „za”, 0- „przeciw”, 0- 
„wstrzymuje się”. 

 

 

Ad.II.1 

 

P. Sekretarz Iwona Urbanowicz przedstawiła rozpatrzenie wniosku Pana Wojciecha 

Dobrowolskiego Inspektora Nadzoru Inwestorskiego odnośnie zwiększenia wynagrodzenia. P. 

Sekretarz poinformowała, że wpłynął wniosek o zwiększenie wynagrodzenia za usługę jaką jest 

nadzór inwestorski nad naszą inwestycją P. Wojciech Dobrowolski poprosił o zwiększenie 

wynagrodzenia o kwotę 70 725 zł. Podstawowym argumentem, który uzasadnia tą zwyżkę jest 

wydłużenie czasu realizacji inwestycji. Dodała, że inwestycja miała być zrealizowana do 5 

listopada 2023 r., a aktualnie wydłużyliśmy termin do 31 marca 2024 r. Z wyliczeń wynika, że 

wydłużenie jest o 5 miesięcy. Wniosek został przedstawiony Członkom Zarządu, którzy zgodzili 

się z argumentacją, że jest wydłużenie inwestycji jak i również wydłużenie nadzoru. Czas 

planowania nadzoru nie jest tym jednym czynnikiem, który decyduje o kosztach tej usługi. P. 

Inspektor zgodził się z naszymi argumentami z kwoty 70 725 zł zweryfikował kwotę o wysokości 

39 730,44 zł. P. Sekretarz poinformowała, że jeżeli Członkowie Zarządu wypracują stanowisko i 

ustalą kwotę zwiększenia wynagrodzenia to będziemy musieli zabezpieczyć środki w naszym 
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budżecie, a następnie zostanie podjęta uchwała i spisany aneks. Dodała, że wydłużenie okresu 

nadzoru wynika z faktycznego wydłużenia inwestycji tj. 5 miesięcy. P. Wojciech Dobrowolski 

opiera się na zapisach umowy. W umowie zostały określone terminy realizacji, które mogą ulec 

zmianie. P. Wojciech Dobrowolski poinformował Członków Zarządu, że okres przetargowy nie 

był brany pod uwagę, a w umowie było napisane, że mieliśmy przeprowadzić procedurę 

przetargową, więc nie ubiegaliśmy się o zwiększenie wynagrodzenia. 

P. Lech Brzozowski zapytał, na jakim etapie jest budowa teraz? i czy termin, który 

przedłużyliśmy do 31 marca 2024 r. jest zagrożony? 

P. Wojciech Dobrowolski odpowiedział, że jest zagrożony. Główny wykonawca inwestycji 

wyszacował kwotę. Kwoty na rynku rzeczywiście są większe. Wykonawca inwestycji 

najprawdopodobniej ma problem, aby pozamykać wszystkie sprawy i bazuje na podwykonawcach 

swojego zespołu. 

P. Krzysztof Zdziarski zapytał, czy środek budynku jest w jakimś stopniu zagrożony? 

P. Wojciech Dobrowolski odpowiedział, że środek nie jest zagrożony. Z formalnego punktu 

widzenia nie dostaniemy zgody na użytkowanie do czasu kiedy samochód Państwowej Straży 

Pożarnej nie będzie mógł wjechać na plac manewrowy. Bo żaden Strażak nie wyda nam 

stanowiska, że obiekt jest bezpieczny. 

P. Lech Brzozowski zapytał, czy P. Wojciech Dobrowolski podjął decyzje jaka ta kwota 

miałaby być? 

P. Sekretarz dodała, że P. Wojciech Dobrowolski uważa, że wydłużenie jest na 6 miesięcy. 

Wiemy już w jaki sposób było to wyliczenie i to by stanowiło kwotę 39 730,44 zł. Gdybyśmy 

uznali, że to jest 5 miesięcy wydłużenia to kwota by stanowiła 33 108,70 zł. 

P. Lech Brzozowski zapytał, czy Pan Wojciech Dobrowolski zgadza się to wyliczenie? Dodał, 

że mamy potwierdzenie opinii Radcy Prawnego. 

P. Wojciech Dobrowolski odpowiedział, że Radca prawny nie zakwestionował sposobu 

obliczeń, ale też nie uznał, że jest to niezgodne z umową. 

Starosta P. Marcin Paliński dodał, że generalnie jest to ostateczna waloryzacja i bez względu na 

to ile rozbudowa budynku będzie trwała jest to koniec negocjacji wynagrodzeń nisko 

skutecznych. 

P. Krzysztof Zdziarski dodał, że wszyscy mają nadzieję, że rozbudowa budynku zakończy się 

w kwietniu. 

Starosta P. Marcin Paliński dodał, że jeśli wykonawca będzie dalej tak postępował to nie 

będziemy wydłużać terminu. Jeżeli wydłużenie będzie o miesiąc, albo o 1,5 miesiąca to P. 

Wojciech Dobrowolski nie będzie wnioskował o waloryzację kwoty? 

P. Wojciech Dobrowolski odpowiedział, że nie będzie wnioskował o waloryzację kwoty. 

Starosta P. Marcin Paliński poinformował, że została przeprowadzona rozmowa z P. Skarbnik 

jeżeli Członkowie Zarządu odpowiedzą pozytywnie na wniosek znajdziemy środki i będziemy 

musieli wynagrodzenie zwiększyć. Wniosek został zmodyfikowany z pierwszej kwoty, która 

wynosiła 70 000 zł. Nie jest to możliwe, aby taką kwotę waloryzować jest dla nas zbyt wysoka. 

Dodał, że wynagrodzenie za całość wynosiła 121 000 zł. 

P. Sekretarz dodała, że umowa przewidywała płatności za 3 etapy, a w zamówieniu mieszczą 

się 4 etapy. P. Inspektor łącznie miał dostać wynagrodzenie w wysokości 141 450 zł za 3 etapy. 

Za etap, który jest teraz realizowany wynagrodzenie wynosiło 127 920 zł.  

P. Sekretarz poinformowała, że w umowie, która była zawarta w 2021 r. trudno było 

przewidzieć, kiedy zostanie podpisana umowa z wykonawcą. Zostało założone ile będzie trwała 

realizacja. P. Inspektor poinformował, że procedura przetargowa była kilkukrotnie przesuwana. 

Dodała, że przyjęliśmy faktyczne wydłużenie okresu, a P. Inspektor w oparciu o umowę. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w 

sprawie rozpatrzenie wniosku Pana Wojciecha Dobrowolskiego Inspektora Nadzoru 

Inwestorskiego odnośnie zwiększenia wynagrodzenia: 4 - „za”, 0- „przeciw”, 0-

„wstrzymuje się”. 

 

 

Ad.II.2 

 

Sekretarz P. Iwona Urbanowicz przedstawiła informację odnośnie uruchomienia Centrum 

75+. Do 12 marca 2024 r. powinniśmy złożyć wniosek do Wojewody Warmińsko- Mazurskiego 

o ujęcie centrum w planie wojewódzkim opieki geriatrycznej w tym kierunku były prowadzone 

rozmowy z sąsiednimi powiatami z uwagi na to, że Powiat Nidzicki nie spełnia podstawowego 

warunku, czyli nie posiada od 6 000 do 12 00 mieszkańców w wieku 75+. W dniu 28 lutego 2024 

r. doszło do spotkania z przedstawicielami Powiatu Działdowskiego. Z uwagi na to, że Powiat 

Działdowski również nie spełnia podstawowego warunku posiadania 6 000 mieszkańców w 

wieku 75+. Dodała, że w tej sprawie nie zostały wydane rozporządzenie, że jest niejasność 

odnośnie min. finansowania tego zadania. Przedstawiciele Powiatu Działdowskiego wraz z 

Starostą P. Marcinem Palińskim i Wicestarostą P. Pawłem Przybyłkiem uznali, że zostanie 

wystosowane pismo w tej sprawie do P. Wojewody Warmińsko- Mazurskiego informujące o tym, 

że podjęliśmy takie działania, aby to zadanie wykonać. Z uwagi na to, że nie spełniamy 

podstawowego warunku nie możemy złożyć akcesu do P. Wojewody Warmińsko- Mazurskiego. 

Podjęliśmy działania, ale z przyczyn niezależnych takiego wniosku na dzień dzisiejszy nie 

możemy złożyć. 

 

Uwag nie było. 
Zarząd Powiatu w Nidzicy jednogłośnie podjął projekt Uchwały Rady Powiatu w 

Nidzicy odnośnie uruchomienia Centrum 75+, liczbą głosów: 4 - „za”, 0- „przeciw”, 0- 

„wstrzymuje się”. 

 

Ad. III.1 

 P. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu w Nidzicy na 2024 rok zawierający:  

1. decyzję Ministra Finansów z dnia 22 lutego 2024 roku, znak: ST3.4752.3.2024.p o 

przekazaniu z rachunku pomocniczego Funduszu Pomoc, którego dysponentem jest 

Minister Finansów, środków z tytułu wsparcia jednostek samorządu terytorialnego w 

realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i 

opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy, za okres 1 do 31 stycznia 

2024 r. W związku z tą decyzją zwiększa się plan dochodów w dziale 758, rozdziale 75814 

§ 2100 o kwotę 8.705,00 zł. W ślad za tym, jednostki oświatowe oraz Starostwo 

Powiatowe w Nidzicy złożyły wnioski o zmiany w planach finansowych na 2024 rok 

zawierające zwiększenie planu wydatków w jednostkach wg. następującego 

wyszczególnienia: 

1) Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy o kwotę 2.472,00 zł 

wg. następującego wyszczególnia: 

- w dziale 801, rozdziale 80115 o kwotę 1.316,00 zł w: § 4350 o kwotę 495,72 zł, § 

4750 o kwotę 677,13 zł, § 4850 o kwotę 143,15 zł 

- w dziale 801, rozdziale 80117 o kwotę 1.156,00 zł w: §4350 o kwotę 897,20 zł,  § 

4750 o kwotę 213,65 zł, § 4850 o kwotę 45,15 zł. 

2) Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Nidzicy w dziale 801, rozdziale 

80102  o kwotę 2.368,00 zł wg. następującego wyszczególnienia: § 4350 o kwotę 
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41,37 zł, § 4740 o kwotę 389,77 zł, § 4750 o kwotę 1.337,06 zł, § 4850 o kwotę 

340,16 zł, § 4860 o kwotę 259,64 zł. 

3) Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie o kwotę 2.731,00 zł 

w dziale 801, rozdziale 80115 wg. następującego wyszczególnienia w: § 4350 o 

kwotę 22,72 zł, § 4370 o kwotę 12,53 zł, § 4740 o kwotę 536,70 zł,  § 4750 o 

kwotę 1.626,86 zł, § 4850 o kwotę 418,33 zł, § 4860 o kwotę 113,86 zł  

4) Starostwie Powiatowym w Nidzicy w dziale 801, rozdziale 80117 § 2340 o kwotę 

1.134,00 zł (dla Branżowej Szkoły I Stopnia AWA MEBEL). 

 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

 

2. wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy o zmiany w planie finansowym jednostki na 

2024 rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w dziale 752, rozdział 75224 § 4170 o 

kwotę 2.500,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków w tym samym dziale i rozdziale 

§4210 o kwotę 2.500,00 zł. Zmian dokonuje się w związku z koniecznością zakupu 

drukarki niezbędnej do przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej.  

 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 216/602/2024 w sprawie zmian w 

budżecie powiatu na  2024 rok, liczbą głosów: 4-„za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymuje 

się”.  

 

Ad.III.2 

 

Skarbnik P. Renata Mróz przedstawiła  projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

przydziału obligacji komunalnych serii A24, serii B24, serii C24, serii D24, serii E24, serii F24 

oraz serii G24 Powiatu Nidzickiego ("obligacje komunalne"). 

 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd Powiatu w Nidzicy jednogłośnie podjął projekt Uchwały Rady Powiatu w 

Nidzicy w sprawie przydziału obligacji komunalnych serii A24, serii B24, serii C24, serii 

D24, serii E24, serii F24 oraz serii G24 Powiatu Nidzickiego ("obligacje komunalne"), 

liczbą głosów: 4 - „za”, 0- „przeciw”, 0- „wstrzymuje się”. 

 

Ad.IV.1 

 

P. Marek Kaszubski poinformował o wszczęciu postępowanie administracyjnego w sprawie 

wydania pozwolenia na budowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego na działce  nr 9/89 w 

miejscowości Kownatki gm. Kozłowo. Dojazd do drogi publicznej będzie przez działkę, która 

jest własnością inwestora. Dodał, że zjazd jest drogą powiatową. 

 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd Powiatu w Nidzicy jednogłośnie podjął projekt Uchwały Rady Powiatu w 

Nidzicy w sprawie zawiadomienia o wszczęciu postępowanie administracyjnego w 

sprawie wydania pozwolenia na budowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego: 4- 

„za”, 0- „przeciw”, 0- „wstrzymuje się”. 

 

Ad.IV.2 

 

P. Marek Kaszubski przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy oddania w 
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nieodpłatne użytkowanie na czas nieoznaczony nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Powiatu Nidzickiego. Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, wnioskiem z dnia 23 

stycznia 2023 r., wystąpiła o przekazanie w nieodpłatne użytkowanie na działalność statutową 

ZOZ-u nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego. Oddanie 

przedmiotowej działki w w/w użytkowanie na rzec ZOZ-u doprowadzi do uregulowania stanu 

faktycznego w zakresie władania nią oraz pozwoli na realizację zmierzonego zadania tj. 

utworzenie miejsc parkingowych dla pacjentów i pracowników Przychodni. 

 

  Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w 

sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy oddania w nieodpłatne użytkowanie na czas nieoznaczony nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego, 4 - „za”, 0- „przeciw”, 0-

„wstrzymuje się”. 

 

P. Marek Kaszubski poinformował, że Wojewódzki Szpital Rehabilitacyjny w ameryce 

wystąpił o wynajem pomieszczeń na prowadzenie przychodni psychologicznej dla dzieci i 

młodzieży. Zostało wystosowane odpowiednie pismo odnośnie tego, ze Zespół Opieki 

Zdrowotnej w Nidzicy chciałby wyznaczyć pomieszczenie. Został wyznaczony czynsz w 

wysokości 20 000 zł za miesiąc. Dnia 28 luty 2024 r. otrzymaliśmy pismo od Zastępcy P. 

Dyrektor w którym zwraca się z prośbą o wyznaczenie pomieszczeń w Przychodni. Dodał, że 

Wojewódzki Szpital Rehabilitacyjny w Ameryce nie może się zgodzić na taką kwotę pomimo, że 

mają środki z Narodowego Funduszu Zdrowia. Nie są w stanie pokryć takiego wysokiego 

czynszu, są w stanie pokryć koszty eksploatacji pomieszczeń. Poinformował, że P. Anna 

Szypulska po rozmowie z przedstawicielami Wojewódzkiego Szpitala Rehabilitacyjnego w 

Ameryce na podstawie przedstawionych informacji chcieliby dostosować te pomieszczenia do 

swoich potrzeb i określić szacunkowy koszt adaptacji n kwotę 11 000 zł.  

P. Sekretarz poinformowała, że P. Dyrektor wystąpiła do P. Starosty z prośbą o pomoc w 

przygotowaniu pomieszczeń i wskazała, że ten szacunkowy koszt adaptacji pomieszczeń wynosi 

11 000 zł.    

Starosta P. Marcin Paliński dodał, że zanim przychylimy się do wniosku P. Dyrektor to 

Członkowie Zarządu muszą się wypowiedzieć odnośnie stanowiska Wojewódzki Szpital 

Rehabilitacyjny w Ameryce. Czy jesteśmy w stanie skłonić się ku temu, żeby wynająć nasze 

pomieszczenia, które mieszczą się w przychodni tylko wyłącznie za koszty utrzymania. Po 

rozmowie z P. Dyrektor mają środki w granicach 3 000 zł miesięcznie na opłaty. Czy robimy 

ukłon w stronę mieszkańców i to jest najwłaściwsze wyjście z sytuacji bo to jest pomoc 

mieszkańcom powiatu.  

P. Sekretarz dodała, że ta nieruchomość jest w nieodpłatnym użytkowaniu Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Nidzicy zespół tym gospodaruje. Szpital zwraca się do nas o użyczenie jest to 

forma udostępnienia nieodpłatna.  

Starosta P. Marcin Paliński poinformował, że jeżeli Wojewódzki Szpital wygra kontrakt w 

Narodowym Funduszu Zdrowia, ponieważ mają komplet specjalistów jeżeli chodzi obsadę w 

Nidzicy.  

 

Ad.V.1  

 

P. Joanna Maksym przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie 

naboru kandydatów na członków komisji konkursowych do oceny ofert na realizację zadań 

publicznych Powiatu Nidzickiego ogłaszanych w roku 2024. Poinformowała, że Celem jest 

utworzenie bazy kandydatów na członków komisji konkursowych reprezentujących organizacje 

pozarządowe lub podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy, którzy są zainteresowani udziałem 

w pracach komisji konkursowych w 2024 roku. Udział w pracach komisji konkursowej jest 
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nieodpłatny i za udział w posiedzeniach komisji jej członkom nie będzie przysługiwać zwrot 

kosztów podróży. 

 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd Powiatu w Nidzicy jednogłośnie podjął projekt Uchwały Rady Powiatu w 

Nidzicy w sprawie naboru kandydatów na członków komisji konkursowych do oceny 

ofert na realizację zadań publicznych Powiatu Nidzickiego ogłaszanych w roku 2024: 4- 

„za”, 0- „przeciw”, 0- „wstrzymuje się”. 

 

Ad.V.2 

 

P. Joanna Maksym przedstawiła wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących o 

udzielenie pełnomocnictwo. Poinformowała o udzielenie pełnomocnictwa do wnioskowania o 

funduszach i realizacji programu Erasmus+ -„ Mobilność edukacyjna uczniów i kadry 

edukacyjnej szkolnej’’. 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd Powiatu w Nidzicy jednogłośnie podjął projekt Uchwały Rady Powiatu w 

Nidzicy w sprawie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących o udzielenie 

pełnomocnictwo : 4- „za”, 0- „przeciw”, 0- „wstrzymuje się”. 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Zarządu zamknął posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono.   

Protokołowała: 

 

Podinspektor 
/-/Iga Burska 

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

 Członek Zarządu  
               / - / Krzysztof Zdziarski 

Członek Zarządu  
               / - / Lech Brzozowski 

Członek Zarządu  
               / - / Zbigniew Wernik 
 

 


